

التاريخ : 2020/03/14

تعميم رقم (29) CIRCULAR NO

According to the instructions of Health Authorities in the State of Kuwait regarding the outbreak of the novel Coronavirus, the following measures for private flights have been determined:

1. Send an operation request to the Directorate General Civil Aviation, provided that the request must include the information of the flight, passengers, and aircrew in addition to filling out the approved Health card in compliance with the Health Authorities procedures at Kuwait International Airport by the flight passengers and the aircrew. The request can be sent to the following e-mail:
schedules@dgca.gov.kw
2. Approval of the Ministry of Health and the Ministry of Interior of the State of Kuwait is required by the requesting flight prior to the issuance of the final approval from the Directorate General of Civil Aviation, noting that all flights are limited to the Kuwaiti citizens, their first-degree relatives and the domestic workers accompanying them. Also Non-Kuwaiti are prohibited from entering Kuwait International Airport.
3. Aircrews are allowed to use the Kuwait International Airport transit hotel if they wish, noting that health procedures are mandatory and will be applied.
4. All circulars issued and valid by the Directorate General of Civil Aviation shall be adhered to.
5. This Circular is effective from the date of its issuance until further notice.

Note: You can follow the latest health procedures through the Directorate General of Civil Aviation website

بناءً على تعليمات السلطات الصحية في دولة الكويت الخاصة بانتشار فيروس كورونا والإجراءات الاحترازية التي تتخذها الدول لمواجهة انتشار الفيروس، فقد تقرر اتخاذ الإجراءات التالية لرحلات الطيران الخاص:

1- ارسال طلب التشغيل الى الإدارة العامة للطيران المدني على ان تشمل تفاصيل الرحلة وتفاصيل الركاب وطاقم الطائرة، وتعبئة الكرت الصحي المعتمد بموافقة ركاب الرحلة والطاقم على إجراءات السلطات الصحية في مطار الكويت الدولي، ويرسل الطلب الى الايميل المعتمد التالي:

SCHEDULES@DGCA.GOV.KW

- 2- اشتراط موافقة وزارة الصحة ووزارة الداخلية في دولة الكويت على الرحلة المطلوبة قبل اصدار الموافقة النهائية من الإدارة العامة للطيران المدني على الرحلة. علما بان الرحلات تقتصر على المواطنين الكويتيين واقربائهم من الدرجة الأولى والعمالة المنزلية المرافقة لهم، ويمنع من دخول غير الكويتيين من مطار الكويت الدولي.
- 3- يسمح لأطقم الطائرات باستخدام فندق ترانزيت مطار الكويت الدولي في حال رغبتهم بذلك، وستطبق الإجراءات الصحية المتبعة عليهم.
- 4- يعمل بجميع التعميمات الصادرة والسارية من الإدارة العامة للطيران المدني.
- 5- يطبق هذا التعميم من تاريخ صدوره حتى اشعار آخر.

ملاحظة: يمكنكم متابعة أحدث الإجراءات الصحية من خلال موقع الإدارة العامة للطيران المدني

مدير عام الطيران المدني



Director General of Civil Aviation

Eng. Yousef S. Al Fouzan

Director General of Civil Aviation

www.dgca.gov.com.kw, E-mail: info@dgca.gov.kw